



Protokoll nr 3 medlemsmöte Lerums Brukshundklubb

Klubbstugan
22 oktober 2023
Klockan 15:00

Närvarande
37 medlemmar deltog

§1 Mötets öppnande
Sten Malmroth hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.

§2 Val av ordförande
Till ordförande för mötet valdes Sten Malmroth

§3 Val av sekreterare
Till sekreterare för mötet valdes Anja Delmefors

§4 Val av justeringsperson samt rösträknare
Till justeringsperson för mötet valdes Siv Sandberg

§5 Frågan om mötet stadgeenligt utlysts
Frågan besvarades med ja

§6 Styrelsen informerar

- **Ekonomi**
Ekonomi i klubben är god. I dagsläget finns 250 000kr på sparkontot och 150 000 i rörligt kapital.
- **Städdag**
Städdag kommer hållas den 4 november, mer information kommer på klubbens Facebook sida.
- **Stugkommitté**
Det har diskuterats om rutiner för städning samt en uppfräsning av klubblokalen vilket lett till tankar att skapa en kommitté som har ansvar för detta. För städning föreslås ett rullande schema på de som har nyckel. Det behövs personer som engageras sig i stugkommittén. Det kommer kallas till ett separat möte för att diskutera underhåll av klubblokal samt ev bildande av en stugkommitté. Information om mötet går ut via Facebook.
- **Aktivitetsbana**
Det har kommit önskemål om att klubben skapar en aktivitetsbana. För detta behövs en projektgrupp som ansvarar för skapandet av en aktivitetsbana. Projektgruppen får besluta om vad som behöver göras och presentera förslag på budget för projektet till



Protokoll nr 3 medlemsmöte Lerums Brukshundklubb

styrelsen. Anja Delmefors, Ylva Mattsson och Jeanette Dermark anmäler sig för att ingå i projektgruppen. Anja sammankallar till möten.

- **Förslag på satsningar kommande år**

- Fortsätta med söndagsträningar, dessa är mycket uppskattade. Under december månad pausas träningarna.
- Träningstävlingar inom samtliga grenar.
- Sökgrupper med coacher/mentor.
- Spårgrupper med coacher/mentor.
- Gemensamma promenader i olika miljöer.
- Prova på dagar/temadagar i olika grenar.
- Klubbmästerskap
- Hoopers

- **Profilkläder**

- Arrak i Gråbo har önskemål om att vi kommer och visar upp oss den 28 el 29 oktober. Rallygruppen pratar ihop sig under måndagen och meddelar Ann-Marie om de kan delta hos Arrak.
- Ett samarbete med Arrak är förhoppningsvis på gång där klubbens medlemmar kommer få 20% rabatt. Ann-Marie återkommer med information så snart detta är klart.
- I dagsläget finns det T-shirt och tröjor med klubbens tryck för de som vill köpa. 4 personer kan tänka sig köpa T-shirt. 7-8 personer kan tänka sig köpa tröjor
- Diskussion om vad vi vill ha för kläder i framtiden. 17 personer tycker att tryckeri där man kan lämna egna kläder för tryck eller broderi är bra. 14 person vill att klubben tar fram kläder med tryck man kan köpa.
- Ansvarig behövs till kläder. Mia Nord tar på sig ansvaret för kläder.

- **Information till medlemmar**

Nu mera skickas ett infobrev regelbundet ut till alla medlemmar via mail (man måste ha uppgett sin mailadress när man registrerat sig som medlem).

- **Organisation**

Nu finns ett organisationsschema för att tydliggöra vem som är ansvarig för respektive ansvarsområde. Det sitter på anslagstavlan i klubbstugan, kommer även publiceras på hemsidan.



Protokoll nr 3 medlemsmöte Lerums Brukshundklubb

§7 Övrigt

- Tack till er i styrelsen ni gör ett grymt jobb.
- Micke Stjernberg håller på att se över möjligheter att anordna klubbmästerskap.
- Fråga om vi vill synas på Instagram.
I dagsläget finns inget intresse för detta, tillräckligt mycket arbete med Facebooksidan.
- Finns det möjligheter att hyra lokaler på kvällar vintertid.
Lyft frågan på Facebook och undersök om någon mer är intresserad.
- Uppmaning
Kom ihåg att kolla med markägare/jaktlag om ni är en grupp eller som tränar/tävlrar på annans mark.
- Påminnelse
Verksamhet med lös hund (enskild eller gruppverksamhet) under den så kallade hundförbudstiden i samband med träning eller uppvisning ska ledas av träningsledare, som ska ha ett giltigt träningsledarbevis. Det betyder att all verksamhet ska var känd och sanktionerad av den egna klubben.

§8 Mötet avslutas

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Underskrift

Ort och datum

Ort och datum

Vid protokollet

Ordförande för mötet

Anja Delmefors

Sten Malmroth

Ort och datum

Justeras

Siv Sandberg